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   Eskilstuna Motorbåtsklubb 

 

Protokoll nr 4 fört vid EMBK:s styrelsemöte 23-04-25 hos Kjell Karlsson 

Närvarande: Kjell Karlsson, Per-Erik Norelius, Bert Törnblom, Greger Vemgarn, Eva 

Eriksson, Carina Larsson, Lasse Sundqvist, Johan Ek, Leif Andersson, Mats Larsson 

 

 

§ 1 ÖPPNANDE 

Ordförande hälsade samtliga välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 GODKÄNNANDE AV DAGORDNINGEN 

Mötet godkände enhälligt den förelagda dagordningen. 

 

§ 3 FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL 

Protokollet från föregående styrelsemöte gicks igenom godkändes och lades till 

handlingarna. 

 

§ 4 RAPPORTER OCH SKRIVELSER 

Det har inte kommit något svar ifrån Länsstyrelsen i Västmanland angående 

klubbens ansökan om bidrag för renoveringar på Sävholmen. 

Dags att boka tid för årlig kontroll av brandutrustning. 

 

§ 5 EKONOMI 

  Det finns ca.194 000 kronor på konto. 

  Medlemsfakturor (medlemsavgift, slipavgift) skickas ut under veckan. 

 

§ 6 MEDLEMSFRÅGOR 

Den båt som tingsrätten beslutat ska bort från slipen, har ägaren lovat ta bort till 

Valborg, han ska även återlämna nycklar han har kvar. 

 

§   7 RAPPORT FRÅN SLIPKOMMITTÉN 

  Vattnet är nu påslaget på slipen, sjösättningen börjar 6 maj. 

  Efterlyser slip, bod och skåp-listor, kassör fixar. 

 

§   8 RAPPORT FRÅN SÄVHOLMSKOMMITTÉN 

  Smygöppnade Sävis i helgen vecka 16. 

  Officiella öppningshelgen är vecka 18 med sedvanlig iordningsställande. 

En WI-Fi förstärkare kommer att inköpas till Sävis för bättre mottagning till 

Internet. Förtöjningsringar kommer att köpas och bytas ut efter behov. 

 

§ 9 MILJÖ 

  Styrelsen har beslutat att köpa en slipmaskin för båtbottensaneringen 

  Oljeboden måste repareras. 

 

Mats Larsson har haft ett långt samtal med Veerle på kommun, här återgers 

mailet som Mats fick efter samtalet 
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 Hej Mats, 

  

Tack för samtalet på förmiddagen. Här kommer mejlet igen som jag skickade efter vår båtträff 

samt båtjournalen (med och utan bilaga). 

 

Båtjournalen äger ni och fylls i av miljögruppen för att kontrollera att saneringen sker på ett 

säkert sätt (enligt Transportstyrelsens lathund som är bifogad i båtjournalen) och för att 

dokumentera status på båten (detta är viktigt inför beslut om vilka som får fortsätta tvättas 

utan vattenrening från och med år 2025). 

 

De båtjournaler på de båtar som har blivit sanerade hitintills har jag inte fått ännu, de behöver 

ni skicka in. Jag behöver få in dessa journaler för att se att arbetet fortskrider enligt plan samt 

för att se att ni gör de kontroller och samlar in de bevis som krävs för att säkerställa en stadig 

minskning av tillförsel av gifter till mark och vatten. Observera att det inte är ett krav att 

tillåta saneringar på ert område. Men om ni väljer att tillåta saneringar ska båtklubben göra de 

kontroller som krävs för att säkerställa säkra saneringar, helt i enlighet med bifogat lagstöd.  

  

Om ni vill fortsätta samordna saneringar åt era medlemmar rekommenderar jag att ni 

bestämmer ett antal datum då medlemmarna får tillfälle att visa upp båten inför sanering 

(inkapslad eller med enbart marktäckning och regnskydd beroende på saneringsmetod). På det 

viset slipper man en större arbetsbörda och underlättar även för medlemmar att föranmäla sig. 

För att efterkontrollera kan det krävas fler tillfällen då medlemmarna är olika snabba men då 

gäller det att ha tillräckligt med engagerade personer i miljögruppen som kan fördela 

arbetsbördan. Ett tydligt avtal/reglemente eller tydliga stadgar underlättar för att upprätthålla 

efterlevnaden. Där bör också stå med vad som händer om man inte följer Transportstyrelsens 

lathund eller om man inte kan bevisa att båten är sanerad. 

  

Jag skulle även behöva få in den senaste rapporten från Happy Boat med resultat från 

komplementmätningen som ni gjorde tillsammans med Svearna i höstas. Så att jag kan göra 

en bedömning av saneringsbehov, såsom jag gjorde med anledning av tidigare mätning utförd 

under november 2020. 

  

Sammanfattningsvis behöver jag få in följande: 

Båtjournaler från genomförda saneringar. 

Resultatrapport från kompletterande mätning. 

Planeringen för miljögruppens genomförande av de för- och efterkontroller vid båtsaneringar 

på plats. Samt vilka som ingår in miljögruppen. 

  

Om ni vill ha kraven i ett överklagningsbart föreläggande som stöd i er kommunikation med 

medlemmar så kan ni säga till om det, så ordnar jag detta. 

  

Jag behöver få in ert svar senast den 15 maj 2023. 

  

Trevlig helg ! 

  

Veerle Vantomme 

Miljö- och hälsoskyddsinspektör 016-7102342 / 

073-9508198 
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§  10 ÅTGÄRDSLISTAN 

  Genomgången och uppdaterad 

 

§ 11 ÖVRIGT 

  Inga övriga frågor 

 

§ 12 NÄSTA MÖTE 

  Medlemsmöte 23 maj kl.18.00 på Slipen 

 

§ 13  MÖTETS AVSLUTANDE 

  Ordförande tackade och avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet:                                                             Justeras: 

 

 

 

 

 

Bert Törnblom                                                   Kjell Karlsson 

Sekreterare                                                                 Ordförande 
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 Åtgärd Vem Klart Kommentar 

200610 Kontakt med Svearna angående ramp Kjell  Rep. I höst 

220607 Underhållsplan Sävholmen   3 års 

220607 Underhållsplan Slipen   3 års 

     

230216     

230216 Ny förrättning avseende vägsamf. Leif A  Möte med 

föreningen 9 

maj 

230216 Underlag till polisen avs. f.d. kassör Lars-Erik Klart Stöd av Per-

Erik 

230216 Tillsynsärenden Sävholmen Lars-Erik  Dispens ska 

skickas in 

230216 Uppdatera nyckelreg. med 

medlemsnummer och mejl 

Per-Erik 

Eva 

  

230425 Inköp av slip Mats   

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

 


